
 

 

Onderwerp Behandeld in datum Inhoud Stand van zaken 

Voordracht verbetervoorstellen 

bij vervoerplan NHN 2018 

Post 

22-01-2018 Gedeputeerde Staten gaat zorgen dat er een 

voordracht komt waarmee de dekking van de 

verbetervoorstellen van de PvdA 

geformaliseerd wordt door Provinciale Staten. 

De dekking is er wel, maar het budget moet 

nog wel ter beschikking worden gesteld. In 

overleg met de heer Papineau Salm volgt een 

voordracht. 

9 april cie M&F, 23 april PS 

Overleg over N236 met Gooise 

Meren en Hilversum 

Post 

22-01-2018 Gedeputeerde Post heeft nog wat terug te 

koppelen aan deze commissie. Een maand 

geleden stuurde deze commissie de 

gedeputeerde naar de gemeenten Gooise 

Meren en Hilversum in verband met de N236 

en de voetgangersoversteek aldaar. Namens 

beide gemeenten geeft de gedeputeerde terug 

dat ze tevreden zijn over de wijze van aanpak 

door de provincie, maar dat ze primair het 

verkeersveiligheidvraagstuk als een vraagstuk 

voor Provincie Noord-Holland zien, in haar rol 

als wegbeheerder van de N236 en dat ze 

andere prioriteiten hebben op het gebied van 

verkeersveiligheid en dat ze daarom geen 

middelen beschikbaar hebben om een 

financiële bijdrage te leveren aan eventuele 

meerkosten. Het verslag van het overleg zal 

deze commissie beschikbaar worden gesteld. 

Het onderwerp zal opnieuw worden 

Onderwerp staat geagendeerd 

voor de commissievergadering 

van 19 februari 2018 

Op 27 november 2017 is het 

agendapunt in de commissie 

M&F behandeld. Er is een 

toezegging gedaan om naar 

aanleiding van een ingezonden 

brief van de wethouders Voorink 

(Hilversum) en Sanderse (Gooise 

Meren) een overleg te plannen 

om te kijken of voorkeursvariant 

(Variant I rotonde) van de 

omwonenden uitgevoerd kan 

worden. Verder is gevraagd om 

de raming van variant I in te zien. 

Onder voorwaarde van 

geheimhouding is de raming 

voor Provinciale Staten in te zien. 

Op 18 januari 2018 heeft 



 

 

geagendeerd voor de eerstvolgende 

commissievergadering. 

mevrouw Post met de 

wethouders gesproken over een 

gemeentelijke bijdrage. De 

gemeenten kunnen geen bijdrage 

geven in verband met andere 

prioriteiten in de gemeenten. Dit 

is middels een brief bevestigd 

die ook ter informatie naar PS 

wordt verzonden. Toezegging 

afvoeren van lijst. 

Besteding 100 miljoen 

fietsinfrastructuur 

Post 

22-01-2018 De gedeputeerde hoopt dat er van het 

beschikbare bedrag van 100 miljoen euro voor 

het programma fiets ook een deel naar deze 

provincie gaat. Zij verwacht dat het met name 

om cofinanciering zal gaan. De provincie zal er 

zelf een bedrag naast moeten leggen. De 

gedeputeerde zal het Rijk vragen waar de 100 

miljoen euro zal worden ingezet en waar 

cofinanciering wordt verwacht. Wellicht is er 

ook sprake van een gemeentelijke 

aangelegenheid en dan zou de gemeente een 

cofinanciering kunnen leveren. Zodra daarover 

meer bekend is, zal de commissie worden 

geïnformeerd. 

In haar brief 1030164/1030169 

informeert GS PS over haarbesluit 

een intentieovereenkomst te 

ondertekenen van de MRA 

waarmee ingezet wordt op een 

aantrekkelijk netwerk van 

fietsroutes. Het 

uitvoeringsprogramma zal ook 

worden aangemeld voor 

cofinanciering door het Rijk. 

Toezegging afvoeren van de lijst. 

 

Apparaatkosten 

Loggen 

27-11-2017 Dhr. Heijnen (CDA) heeft een vraag gesteld 

over het inzetten van overgebleven 

apparaatskosten. In de laatste 

begrotingswijziging zijn de apparaatskosten 

naar beneden bijgesteld. Dit terwijl het CDA 

Vraag is schriftelijk beantwoord. 

Toezegging afvoeren van de lijst. 



 

 

had begrepen dat er juist extra behoefte was 

aan personeel. Zijn vraag is of dit geld niet kon 

worden geherinvesteerd in de apparaatskosten.   

Toezegging: De vraag over herinvesteren in de 

apparaatskosten neemt gedeputeerde Post mee 

voor. Het betreft de portefeuille van 

gedeputeerde Loggen. 

N23 Westfrisiaweg 

Post 

16-10-2017 Overzicht bedragen incl. nieuw 

dekkingsvoorstel 

Voortgangsrapportage N23 

Westfrisiaweg, 3e tertiaal 2017 

zal op 9 april op de agenda 

komen van de commissie M&F 

 

Op 19 november 2012 hebben PS 

ingestemd met de 

kredietvoordracht 88 ‘N23 

Westfrisiaweg’ en de daarbij 

behorende financiële middelen. 

Met deze rapportage informeren 

wij u over de voortgang in het 

programma en de belangrijkste 

wijzigingen ten opzichte van de 

vastgestelde kredietaanvraag.  

 

Zoals u bekend is er aan de 

dekkingszijde van het 

uitvoeringskrediet N23 een 

tekort als gevolg van 

wegvallende bijdragen en 

conjuncturele ontwikkelingen. 



 

 

Wij komen bij de Kaderbrief 2019 

met een voorstel voor dekking 

van dit tekort. 

Discussienota Outsourcing en 

goed werkgeverschap 

Vd Hoek 

16-10-2017 De gedeputeerde dhr. Van de Hoek komt met 

een schriftelijke reactie op de vragen over de 

Code Verantwoord Maktgedrag - integraal 

ovrnemen van de Code - meenemen van van 

elementen als maatwerk 

Zie de verzonden brief van GS 

aan PS op 13 december 2017 

met kenmerk 

1020068/1020100. Toezegging 

afvoeren van de lijst. 

SmartMobility 

Post 

12-06-2017 In overleg met GS vervolg geven aan BOT 

overleg Smart Mobilty dat plaats heeft 

gevonden voorafgaand aan de vergadering van 

12 juni 2017. 

Het vervolg-BOT-overleg staat 

ingepland voorafgaand aan de 

commissievergadering van 19 

februari. Toezegging afvoeren 

van de lijst. 

Vervoerplan 2018 Haarlem-

IJmond 

Post 

08-05-2017 De heer Bruggeman (SP) verwijst naar het 

Haarlems Dagblad van 29 april jl., waarin een 

bericht stond over het vervoerplan 2018 van 

Connexxion Haarlem-IJmond. De 

gemeenteraad van Haarlem heeft dat 

vervoerplan inmiddels besproken. De heer 

Bruggeman heeft er al schriftelijke vragen over 

gesteld. Kan in de commissie snel en tijdig 

worden gesproken over de halteopheffingen in 

de concessie Haarlem-IJmond, zodat mogelijk 

nog invloed uitgeoefend kan worden?  De 

voorzitter zegt toe dat de vraag van de heer 

Bruggeman aan de commissie door de griffie 

zal worden uitgezocht. 

Deze vraag is beantwoord in een 

brief van GS aan PS met kenmerk 

918138/950196 verzonden 26 

mei 2017. Toezegging afvoeren 

van de lijst. 

Herinrichting Houtplein Haarlem 

Post 

08-05-2017 De heer Yurdakul (D66) las in het Noord-

Hollands Dagblad dat er een bedrag van 3,7 

Deze vraag is beantwoord in een 

brief van GS aan PS met kenmerk 



 

 

miljoen euro beschikbaar zal worden gesteld 

aan de gemeente Haarlem om het Houtplein 

opnieuw in te richten. Waar komt dit geld 

vandaan?   De gedeputeerde weet niet of 

Provinciale Staten betrokken gaan worden. Zij 

weet niet waar dit bedrag van origine vandaan 

is gekomen. Zij zal dat nagaan. Als Provinciale 

Staten betrokken moeten worden, dan zal dat 

uiteraard gebeuren. 

918138/950196 verzonden 26 

mei 2017. Toezegging afvoeren 

van de lijst. 

Haltetoegankelijkheid 

Post 

08-05-2017 Wat de gedeputeerde hier heeft gehoord, geeft 

aanleiding om in alle overleggen, die zij met 

gemeenten heeft, dit punt opnieuw aan de orde 

te stellen en de gemeenten op te roepen om de 

haltetoegankelijkheid te verbeteren. Daarnaast 

wil de gedeputeerde bekijken of er vanuit het 

verleden nog geld resteert op het programma 

dat er toen was om de haltetoegankelijkheid 

tot stand te brengen. Mogelijk kan de 

subsidieregeling nogmaals open worden 

gesteld, om de gemeenten opnieuw te 

stimuleren om de haltetoegankelijkheid sneller 

aan te pakken.  Mocht er geen geld zijn 

overgebleven vanuit voornoemd programma 

dan zal de gedeputeerde dat ook melden. 

In haar brief 1020229/1020239 

stelt GS PS op de hoogte van haar 

besluit om opnieuw geld 

beschikbaar te stellen. Deze 

toezegging kan hiermee als 

afgedaan worden beschouwd. 

Toezegging afvoeren van de lijst. 

Omleidingborden Capronilaan 

Post 

08-05-2017 Mevrouw Kirch (VVD) heeft vernomen dat de 

omleidingborden bij de Capronilaan op 

Schiphol Rijk verkeerd zijn neergezet. Kan 

worden nagegaan of dit zo is? Gedeputeerde 

Post belooft dit na te zullen gaan. 

Deze vraag is beantwoord in een 

brief van GS aan PS met kenmerk 

918138/950196 verzonden 26 

mei 2017. Toezegging afvoeren 

van de lijst. 



 

 

Pontje Leeghwaterbruggen 

Post 

08-05-2017 De vraag over het pontje kan de gedeputeerde 

nog niet beantwoorden omdat één en ander 

nog niet in die mate is uitgewerkt. Zodra de 

gedeputeerde meer informatie heeft, zal zij die 

per brief delen. Vraag Den Uyl: Ook hier is 

sprake van een pontje voor het langzaam 

verkeer. Is de veerpont continu beschikbaar? 

Zo nee, hoe moeten de fietsers het Kanaal over 

als het pontje niet vaart? 

De vraag is inmiddels 

beantwoord 

(commissievergadering 22 

januari 2018). Toezegging 

afvoeren van de lijst. 

Wijziging subsidieverordening 

fractiebijdragen Noord-Holland 

Remkes 

16-01-2017 Over de trekkingsrechten zegt de heer Remkes 

het volgende. De fractie geeft hiermee de 

bevoegdheid om over een rekening te 

beschikken uit handen. Het is de vraag of dat 

principieel wel juist is. Wat de heer Remkes is 

het een ander discussiepunt. De discussie moet 

dan in den brede en ten principale worden 

gevoerd. Er liggen principiële vragen achter. 

Die vragen zou de heer Remkes in het 

Presidium dan eerst ten principale aan de orde 

willen stellen. Op dit moment is het fatsoenlijk 

geregeld, ook als het gaat om de 

egalisatiereserve. De heer Remkes is gaarne 

bereid hier juridisch naar te laten kijken. 

 

Gunningcriteria Tendernet 

Post 

21-11-2016 Gedeputeerde Post antwoordt richting de heer 

Ceder dat de definitieve gunningcriteria op 

Tendernet staan. De betreffende link zal voor 

de Statenvergadering worden toegezonden. 

21 november 2016 tijdens de 

vergadering per e-mail 

toegestuurd aan de leden van de 

commissie M&F. 

Toezegging afvoeren van de lijst. 

 


